
 
 

ZÁPIS 
 

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. IV – Kopanice  
konaného dňa 10. 01. 2024 od 17,00 – 19,00 h 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
Program: 

1) Otvorenie, privítanie 
2) Vyjadrenia občanov 
3) Vyjadrenie k žiadostiam  
4) Rôzne 
5) Záver 

 
 
K bodu č. 1 
Predseda Michal Dobiaš, otvoril zasadnutie a privítal prítomných. 
 
K bodu č. 2 
Zasadnutia sa zúčastnil p. Roman Bakus (0905 535 555), ktorý prišiel predložiť problém 
s nevybudovaným verejným osvetlením od Včelárskej ulice po koniec Koncovej ulice krížom cez 
Park prepadliská.  
Poslanci prisľúbili, že sa stretnú priamo na mieste aj s príslušnými zamestnancami MsÚ. 
 

K bodu č. 3 
 

1. Žiadosť Právnej kancelárie MsÚ k žiadosti Samuela Bahnu o zriadenie vecného 
bremena na nehnuteľnosť pozemok CKN 5533, k.ú. Prievidza, v rozsahu 1398 m2, za 
účelom uloženia IS a právo prechodu pešo a prejazdu motorovým vozidlom. 

Členovia VVO:  

Súhlasia so zriadením vecného bremena  na nehnuteľnosť pozemok CKN 5533, k.ú. 
Prievidza, v rozsahu 1398 m 2, za účelom uloženia IS a právo prechodu pešo a prejazdu 
motorovým vozidlom, za podmienky: 

- uloženia kábla nn do spoločnej ryhy - chráničky spolu so žiadateľkou Ing. M. Schmidt. 

(hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa 0) 

 

2. Žiadosť Právnej kancelárie MsÚ k žiadosti Ing. Martiny Schmidt o zriadenie vecného 
bremena na nehnuteľnosť pozemok CKN 5533, k.ú. Prievidza, v rozsahu 1398 m 2, CKN 
5532/96, k.ú. Prievidza, v rozsahu 112 m2, za účelom uloženia IS a právo prechodu pešo 
a prejazdu motorovým vozidlom. 

Členovia VVO:  

Súhlasia so zriadením vecného bremena  na nehnuteľnosť pozemok CKN 5533, k.ú. 
Prievidza, v rozsahu 1398 m 2, CKN 5532/96, k.ú. Prievidza, v rozsahu 112 m2, za 
účelom uloženia IS a právo prechodu pešo a prejazdu motorovým vozidlom, za 
podmienky: 

- uloženia kábla nn do spoločnej ryhy - chráničky spolu so žiadateľom S. Bahnom. 

 (hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa 0) 

 

3. Oddelenie výstavby a životného prostredia predložilo Návrh harmonogramu 
rozmiestnenia veľkoobjemových kontajnerov, zberu BRO, mobilného zberu 
komunálnych odpadov s obsahom nebezpečných látok. 

Členovia VVO:  

Súhlasia s Návrhom rozmiestnenia veľkoobjemových kontajnerov, zberu BRO, 
mobilného zberu komunálnych odpadov s obsahom nebezpečných látok. 

 



 
 
K bodu č. 4 

1. Poslanec Ing. Zeleník žiada informáciu, či bude po výrube inváznych drevín  na 
Novackého ulici vykonaná náhradná výsadba? 

2. Poslanci VVO odporúčajú zadanie do študentských prác návrh parku medzi ZŠ 
energetikov a Ulicou energetikov. 

3. Poslanci VVO žiadajú revitalizáciu basketbalového ihriska v Parku prepadliská. 
4. Poslanci VVO navrhujú vybudovanie parkovacích miest pri cintoríne.  
5. Poslanci VVO žiadajú riešiť problém s parkovaním na Puškinovej ulici. 

 

 
K bodu č. 5 
Predseda Michal Dobiaš poďakoval všetkým prítomným a ukončil stretnutie.  
 
 
 
Prievidza  10. 01. 2024                                                                                                     
                                                                                                                              
 
 
                                                                      
                                                                                                                    
                                                                                                              Michal Dobiaš                                                                                                                         
                                                                                                           predseda VVO č. IV      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Dana Paulíková 


